
Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 19. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 115
Er ministeren enig i, at den stigende efterspørgsel på udendørsophold blandt andet kan
imødekommes ved at undtage shelters på privat grund fra kravet om byggetilladelse? Der
henvises til artiklen ”Efterspørgslen stiger: vi vil ud at sove i naturen”, Friluftsrådet, den 8.
februar 2020, og vil ministeren tage initiativ til at ændre reglerne for shelters, så bøvl og
bureaukrati i forbindelse med byggetilladelser fjernes eller mindskes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Kjer Hansen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Kjer.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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